
Zápisnica z ekonomickej komisie konanej dňa 18. 8. 2023 

 

Prítomní členovia EK: MUDr. Ján Trojan, Tomáš Svitok, M.A., Jana Zemková, 

                                        Mgr. Monika Franková, Ing. Ľubica Türková   

Hostia:                           Ing. Michal Gogola, Ing. Ingrid Kmeťová, Anton Horný, Bc. Petra Mojžišová,   

                                        Ing. Viera Hagarová, Zdenka Duchoňová, DisArt, Bc. Ľudmila Hartmanová 

Zapisovateľka:              Monika Roháčová 

 

Program:   

1. Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 – ZŠ, ZUŠ, CVČ 

2. Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 – Mesto Nováky 

3. Monitorovacia správa programového rozpočtu za 1. polrok 2023 

4. Návrh aktualizácie č. 1  rozpočtu na rok 2023 – ZŠ, ZUŠ 

5. Návrh aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2023 

6. Materiál z oddelenia výstavby 

7. Konsolidovaná účtovná závierka za rok 2022 + výročná správa 

8. Návrhy na odpis daňových pohľadávok 

9. Návrh výšky miestneho poplatku za komunálny odpad na rok 2024 a nasledujúce roky pre 

občanov mesta 

Ekonomickú komisiu otvoril predseda komisie MUDr. Ján Trojan, následne za Základnú umeleckú školu 

prezentovala materiál Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 Jana Zemková. Upozornila  na 

fakt, že „idú s peniazmi na tesno“ a najväčší problém im robia výdavky na teplo. Zatiaľ ich úhrady 

vykrývajú z vlastných príjmov, nakoľko dotácia z mesta nepostačuje. 

Za CVČ prezentovala materiál Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 riaditeľka CVČ Ing. Viera 

Hagarová. Uviedla, že aj oni majú problém s výdavkami na energie. Chodia im o 2/3 vyššie faktúry ako 

v minulom období a hradia ich na etapy. 

Za ZŠ materiál Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 skomentovala ekonómka školy Bc. Petra 

Mojžišová, uviedla,  že aj u nich sú úhrady za teplo hlavným problémom. 

Rozvinula sa debata o potrebe riešiť zmluvy s firmou BENET, s.r.o. - dodávateľom tepla. 

Ekonomická komisia berie na vedomie vyhodnotenia hospodárenia za 1. polrok 2023 ZŠ, ZUŠ 

a CVČ. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

Vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 za Mesto Nováky prezentovala Monika Roháčová, 

upozornila tiež na zvýšené výdavky na energie a to hlavne v MŠ a v programe 13.2 v nebytových 

priestoroch. K uvedenému bodu sa vyjadrila aj riaditeľka MŠ Bc. Ľudmila Hartmanová, upozornila na 

fakt, že k 1. polroku majú minuté všetky výdavky na energie, ktoré sú plánované na celý rok. 

Mgr. Monika Franková sa zaujímala o priebeh rekonštrukčných prác na budove MŠ – kedy budú práce 

ukončené, resp. o ich fakturáciu. 

Ekonomická komisia berie na vedomie vyhodnotenie hospodárenia za 1. polrok 2023 Mesta Nováky. 



Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

Monika Roháčová stručne zhrnula predkladaný materiál Monitorovacia správa programového 

rozpočtu za 1. polrok 2023 

Ekonomická komisia berie na vedomie Monitorovaciu správu programového rozpočtu za 1. polrok 2023 

Mesta Nováky. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

Návrh aktualizácie č. 1 rozpočtu ZŠ predložila Bc. Petra Mojžišová,  upravujú rozpočet len o finančné 

prostriedky, ktoré majú zo ŠR, od mesta zatiaľ nepožadujú navýšenie rozpočtu.  Uviedla, že naďalej 

majú problém s úhradami výdavkov za teplo a potrebujú od mesta dofinancovať špeciálneho pedagóga 

a asistentov učiteľov, nakoľko im skončil projekt zo ŠR a asistenti sú naďalej zamestnaní v škole. Budú 

sa snažiť získať na nich finančné prostriedky dohadovacím konaním zo ŠR. 

Návrh aktualizácie č. 1 rozpočtu ZUŠ prezentovala Jana Zemková, požadujú z rozpočtu mesta navýšenie 

bežného transferu o 16 000 € na dofinancovanie výdavkov na teplo a zároveň si presúvajú z údržby 

budovy do kapitálových výdavkov 2 000 € na zakúpenie pece na vypaľovanie keramiky. 

CVČ aktualizáciu rozpočtu nepožaduje. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 

predložené požiadavky na aktualizácie č. 1 rozpočtov ZŠ a ZUŠ. 
Hlasovanie: 

Za: 4     Zdržal sa: 1 

 

Odišli riaditeľky škôl a školských zariadení. 

 

Za Mesto Nováky predložila aktualizáciu č. 1 rozpočtu Monika Roháčová, oboznámila všetkých 

s významnými požiadavkami na zmeny rozpočtu v aktualizácii. 

V diskusii sa Mgr. Monika Franková zaujímala o novoschválený projekt na rekonštrukciu budovy  

ZŠ 1-4. – vysvetlenie podal Anton Horný, vedúci oddelenia výstavby a rozvoja mesta. 

Ďalej  Mgr. Monika Franková  skonštatovala,  že  financovanie  Mestskej polície  mesto  ročne  stojí 

122 357 €, navrhla nákup nového auta na vývoz KO, ktorým by si samotné Mesto Nováky 

zabezpečovalo tento vývoz, resp. plánovaným sociálnym podnikom. Zástupca primátor Ing. Michal 

Gogola vysvetlil, že sociálny podnik sa neplánuje zaoberať touto službou pre mesto.   

Ing. Ľubica Türková sa zaujímala o prístupovú cestu k novovybudovaným garážam za päťdomom, 

nakoľko si majitelia v kúpnej cene zaplatili aj uvedenú prístupovú cestu. Anton Horný podal vysvetlenie, 

že uvedenú prístupovú komunikáciu v aktualizácii č.1  žiadal, ale z dôvodu škrtania výdavkov sa do nej 

dostali len náklady na čiastočnú úpravu prístupovej komunikácie a musí sa pristúpiť ku zmene projektu, 

nakoľko sa tam požaduje vybudovať aj pozdĺžne státie a to v pôvodnom projekte nebolo. 

V deň konania EK bola vznesená ešte jedna požiadavka, ktorá nebola zahrnutá v materiáloch 

aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta, a to nákup nových sietí na futbalovom ihrisku.  

Ekonomická komisia sa dohodla na presune finančných prostriedkov z programu 1. 5. 3  

Kofinancovanie úspešných projektov z podpoložky 637005 – špeciálne služby – externý managment do 

programu 9. 2 Futbalový štadión, podpoložky 633006 – všeobecný materiál v sume 1 233 € (doručená 

cenová ponuka). 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu 

predložené požiadavky na aktualizácie č. 1 rozpočtu Mesta Nováky s dohodnutou zmenou 

v programoch 1.5.3 a 9.2. 



Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

Odišli Ing. Michal Gogola a Ing. Ingrid Kmeťová. 

 

Materiál z oddelenia výstavbe prezentoval Anton Horný,  informoval prítomných o žiadostiach: 

1. Peter Gregor, bytom 972 71 Nováky, I. Krasku 33/23 - žiadosť o prenájom časti mestského pozemku 
z parc. reg. C-KN č. 445/1 (evidovaná ako zastavaná plocha a nádvorie o výmere 6 630 m2, LV č. 1), 
k. ú. Nováky, nachádzajúca sa pred bytovým domom súp. č. 33 na ul. I. Krasku, za účelom vytvorenia 
oddychovej zóny pre bytový dom,  
- žiadateľ bol vyzvaný na upresnenie výmery zamýšľanej plochy na prenájom a špecifikáciu 
oddychovej zóny (pestovanie plodín, výsadba stromov, výstavba spevnených plôch...), 
- dňa 27.07.2023 žiadateľ doplnil podanie. 
-mesto má vypracované presné pravidlá na požadovaný prenájom. 

Ekonomická komisia berie na vedomie uvedenú informáciu. 

 

2. Eva Pavlovčinová, bytom 972 71 Nováky, Chemikov 88/7 – žiadosť o prenájom časti mestského 
pozemku z parc. reg. C-KN č. 173/3 (evidovaná ako ostatná plocha o výmere 10 376 m2, LV č. 1), k. 
ú. Nováky, o rozmeroch cca 5,35 m x 14,80 m, za účelom údržby zelene,  
- žiadateľka bola vyzvaná na špecifikáciu plochy na snímke z mapy a bližšie určenie účelu využívania 
– čo doplnila osobne zákresom do mapy a udaním účelu: kosenie, pestovanie kvetín, umiestnenie 
hojdačky a lavičky.  
-z komisie výstavby vyšlo nesúhlasné stanovisko k žiadosti s požiadavkou doručiť na mesto súhlasy 
susedov. 

Ekonomická komisia berie na vedomie nesúhlasné stanovisko komisie výstavby. 

 

3. Stredoslovenská distribučná, a.s., so sídlom Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina 

- žiadosť o zriadenie vecného bremena spočívajúceho v práve umiestnenia a uloženia 
inžinierskych sietí (elektrického vedenia) a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam na účel 
prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom období na časti 
pozemku v k.ú. Nováky a to parcela reg. C KN č. 256/1, zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 
1214 m2 v rozsahu dielu č. 1 o výmere 2 m2, reg. C KN č. 256/3, zastavaná plocha a nádvorie 
s výmerou 833 m2 v rozsahu dielu č. 2 o výmere 9 m2, reg. C KN č. 256/6, zastavaná plocha 
a nádvorie s výmerou 833 m2 v rozsahu dielu č. 3 o výmere 8 m2, reg. C KN č. 256/6, zastavaná 
plocha a nádvorie s výmerou 833 m2 v rozsahu dielu č. 4 o výmere 6 m2, reg. E KN č. 728, 
ostatná plocha s výmerou 3215 m2 v rozsahu dielu č. 6 o výmere 4 m2, reg. E KN č. 728, ostatná 
plocha s výmerou 3215 m2 v rozsahu dielu č. 7 o výmere 156 m2 vymedzenom Geometrickým 
plánom č. 46193537-346/2022 vypracovaným Ing. Jurajom Karolčíkom dňa 10.11.2022 
a úradne overeným Okresným úradom Prievidza, katastrálnym odborom dňa 24.4.2023 pod 
č. 1417/2022. 

- so žiadateľom uzatvorilo mesto Nováky dňa 20.2.2019 na základe uznesenia MsZ č. 1179/2019 
zo dňa 24.9.2018 zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Z dôvodu záchrany 
stromov vyžiadanej mestom Nováky došlo dňa 13.9.2021 k uzatvoreniu dodatku č. 1 k zmluve, 
predmetom ktorej bola zmena trasy vedenia ako aj dohoda zmluvných strán o bezodplatnosti 
vecného bremena (pozn. podľa pôvodnej zmluvy malo byť vecné bremeno odplatné podľa 
znaleckého posudku).  

- Podľa obsahu zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena v znení jej dodatku sa 
zmluvné strany zaviazali, že riadnu zmluvu o zriadení vecného bremena uzatvoria do 2 rokov 
odo dňa účinnosti dodatku, t.j. do 2.10.2023. 

Ekonomická komisia berie na vedomie uvedenú informáciu. 
 



4. Poľnohospodárske družstvo podielnikov Veľké Uherce 

- žiadosť o prehodnotenie výšky nájomného 
- MsZ uznesením č. 76/2023 zo dňa 20.3.2023 schválilo nájom časti pozemku parcela reg. C KN 

č. 123 v rozsahu výmery 2 m2 , na ktorom je umiestnený mliekomat vo vlastníctve žiadateľa 
s nájomným vo výške 50 € ročne na dobu 5 rokov. Družstvo požiadalo o prehodnotenie výšky 
nájomného, ktoré odôvodnilo nárastom nákladov na prevádzku mliekomatu a navrhuje 
ponechať doteraz platné nájomné vo výške 10 € ročne.   

Ekonomická komisia prehodnotila svoje pôvodne rozhodnutie a odporúča schváliť mestskému 
zastupiteľstvu nájomné 40 €/rok.  
Hlasovanie: 

Za: 3     Zdržal sa: 2 

 

5. Ing. Peter Goruša, M. R. Štefánika 315/20, Nováky. -k 30.09.2023 končí nájomná zmluva, 

ktorou má v prenájme nebytové priestory v budove Domu kultúry na ul. M. R. Štefánika 9.  

- určenie výšky nájomného na ďalšie obdobie, teraz platí 60,00eur/ročne. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu nájomné 10 
€/mesiac, t. j. 120 €/rok.  
Hlasovanie: 

Za: 4     Zdržal sa: 1 

 

6. Peter Meliška -žiadosť o odkúpenie časti pozemkov nachádzajúcich sa na parc. C-KN č.513/1 

a parc. E-KN č. 854/34. 

Ekonomická komisia berie na vedomie nesúhlasné stanovisko komisie výstavby. 

 

7. PUMPTRACK CLUB NOVÁKY, Rastislavova 324/2, 972 71 Nováky – žiadosť o vyasfaltovanie 

celého povrchu pumptrackového ihriska. 

Ekonomická komisia aktuálne nevidí možnosť vyčlenenia finančných prostriedkov v rámci rozpočtu 

2023 na vyasfaltovanie ihriska. 

Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0 

 

Anton Horný ďalej informoval všetkých o zapojení sa do projektu– riešenie energetickej náročnosti na 
futbalovom štadióne. 
V diskusii sa Mgr. Monika Franková pýtala na odpredaj kina, polikliniku a zariadenie pre seniorov. 
Ing. Ľubica Türkovú zaujímali budovy v meste – práce na nich. 
 
Odišiel Anton Horný. 
 
Konsolidovanú účtovnú závierku s výročnou správou za rok 2022 v stručnosti okomentovala Monika 
Roháčová. 
Ekonomická komisia berie na vedomie Konsolidovanú účtovnú závierku s výročnou správou za rok 

2022. 

 

Návrhy na odpisy daňových pohľadávok voči firmám B-ESPRIT, s.r.o. a ZEDER PLUS, s.r.o. v konkurze 

ozrejmila Monika Roháčová – ide o výmazy daňovníkov z obchodného registra SR a pohľadávky sú 

nevymožiteľné. 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu odpis daňových 

pohľadávok voči firmám B-ESPRIT, s.r.o. a ZEDER PLUS, s.r.o. v konkurze. 

 



 

 

Materiál Návrh výšky miestneho poplatku za komunálny odpad na rok 2024 a nasledujúce roky pre 

občanov mesta predložila a skomentovala Monika Roháčová. Uviedla, že tento rok je výška poplatku 

22 € /občana a skutočné náklady predstavujú 54,75 € na občana. EK mala predložené viaceré varianty 

navýšenia poplatku. 

 

Ekonomická komisia berie na vedomie a odporúča schváliť mestskému zastupiteľstvu výšku 

miestneho poplatku za komunálny odpad na rok 2024 a nasledujúce roky pre občana v rozpätí 

od 37 - 40 € na občana / rok. Zároveň ekonomická komisia konštatuje, že sa nezaoberala 

možnými sociálnymi dopadmi tohto rozhodnutia na sociálne slabšie skupiny obyvateľov mesta.  

 

Hlasovanie: 

Za: 5       Proti: 0      
 

Zapísala: Monika Roháčová, zapisovateľka ekonomickej komisie 

Schválil: MUDr. Ján Trojan, predseda ekonomickej komisie 

V Novákoch, 21. 8. 2023 

 

 

 

 


